
Pårørenderådsmøde d. 15/5-2024  
 

Deltagere: Ole, Dan. Dorthe, Majbritt og Sine 

Afbud fra Marianne 
 

Referat: 

Vedtægter: 

Vi gennemgik vedtægterne og fandt ikke behov for nogen ændringer. 

Ole er formand. Han vil gerne stå for dagsorden til møderne. Han skal have punkter senest en uge før, ellers skriver vi 
dem på, når vi mødes. 

Referat går på skift. 

Ole efterlyser en fælles gruppe at kommunikere i. Sine undersøger sammen med Majbritt om vi kan lave en fælles 
mailgruppe. Gode ideer m.m. sendes til Ole som samler dem og deler dem med pårørenderådet. 

Kommunikation 

Der er en snak om de gode historier, som også kan sendes til Ole og komme med i referatet fra pårørenderådsmødet. 

Referatet er med fra Beboerrådsmødet, fordi det er en del af de gode historier😊  

Økonomi:  

Sine fortæller, at Solsikkens budget hænger sammen, men Solsikken trækker rundt på et underskud på omkr. 3,5 mio, 
Underskuddet vil forsøges nedbragt stille og roligt ved at undgå mer- og overarbejde og gerne nedbringe 
sygefraværet. 

Evaluering af Kr. Himmelfartsfesten. 

Det var en dejlig fest. Teltet var lidt for lille. Det var vanskeligt at komme omkring. Måske skal vi købe en pavillon så 
teltet kan forlænges. Måske Fællesskaberne i samarbejde. 

Pandekager bliver droppet. Der var ikke så mange der deltog i det. Det er et forslag at holde Amerikansk Lotteri, eller 
noget andet.  

Hjemmesiden. 

Vi snakkede om at vores hjemmeside. Den trænger til at blive opdateret. F. eks, passer vores telefonnumre ikke. 

Hvad kan de pårørende byde ind med i fht. Arrangementer: 

Vi skal være opmærksomme på, at vi afstemmer vores arrangementer efter hvad borgerne og de pårørende synes er 
OK at deltage i. 

Det kan give mening at gradbøje invitationerne, så det er tydeligt, hvornår et arrangement er pårørendebåret eller ej.  
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Nogle arrangementer er for beboere + pårørende, hvor der behov for tilmelding + evt. mulige hjælpeopgaver.  

Andre arrangementer er mere målrettet beboerne, mens de pårørende er velkommen til at være med.  

Sine kigger på arrangementslisten for resten af året. 

Ejendomscentret 

Der er blevet ansat en i Ejendomscentret. Vi inviterer til beboer/ Pårørendemøde d. 11. september kl. 17-19 med 
Ejendomscentret først og et pårørendemøde efterfølgende med spisning. 

Pårørenderåd. Kan vi blive flere? 

Vi er kommet godt i gang med pårørenderådet, men vi vil da gerne være lidt flere. Måske skal vi prikke lidt til nogen. 

Kommende møder 

Pårørenderådsmøder d. 14/8 og d. 23/10 kl. 15:30- 17:00 

 

Sine 

 


